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Sztárok
a Zsóry

fürdőben

Júliusban Czanik Balázs és csapata, augusztusban
a Hooligans érkezett a Zsóry Gyógy- és Strandfürdőbe.

MOZGÁS | Czanik Balázs már nem először járt városunkban, ezúttal az országos 
Pölöskei Strand Roadshow keretében érkezett csapatával a Zsóryba és tartott vízi 
edzést a fürdőben. A program keretében Zumba Peti is megmozgatta a Zsóry ven-
dégeit, emellett nyereményjátékokkal, például szerencsekerékkel, fekvőtámasz- és 
táncversennyel is vártak mindenkit a nap folyamán. – A Zsóryba visszajáró vendé-
gek vagyunk, szenzációs csapat van itt Mezőkövesden, mindenki nyitott arra, hogy 
együtt mozogjunk. A Capoeira Aerobic edzésformát is megismerhették a vendégek, 
amelyet én fejlesztettem ki Kelet-Európa legnagyobb mesterével, Pontapé-vel. 
Vele kezdtük el közösen megalkotni az alapokat, azóta pedig már számos capoeira 
edzővel konzultáltunk és folyamatosan fejlesztjük a mozgásanyagot. Kimondottan 
ajánlott hátfájósoknak, rengeteg kalóriát lehet vele elégetni, emellett remek válasz-
tás a feszültséglevezetéshez is – foglalta össze Czanik Balázs július 30-án.

KONCERT | A 25 éves Hooligans koncertjén széles repertoárt hallhattunk, hiszen 
az új, áprilisban megjelent, Zártosztály című album összes – 12 – dala mellett az 
előző lemezekről is szólaltak meg számok, így a közönség nem csak az újakra, 
de a már ismerős slágerekre is bulizhatott. – Egy kicsit változtattunk a stíluson, 
kicsit keményebb lett az új lemez. A Túlélő, a Kendőzetlen igazság és az Evolúció 
című dalokhoz készült eddig videóklipünk, ezekből az emberek már hallhatták, 
hogy mi az új vonal. Mi imádjuk természetesen az összes dalt, sőt, nagyon büszkék 
vagyunk rá, hogy egy ilyen lemezt meg tudtunk csinálni és ezúton is köszönjünk 
Tóth Tibor zeneszerző-gitárosunknak, hogy még ennyi év után is ilyen remek 
dalokat tud írni. Most ez jön belőlünk, ez esik jól, reméljük, hogy az embereknek 
is tetszeni fog – mondta el Kiss Endre „Endi”, a zenekar dobosa és egyik alapító-
ja. A Hooligans az elmúlt években többször is fellépett Mezőkövesden, ezúttal is 
jó hangulatú koncertnek lehettünk részesei, amely egyben a nyári strandszezont 
zárta a Zsóryban augusztus 26-án.

A roadshow célja: 
felhívni a figyelmet 

a mozgás és az 
egészséges életmód 

fontosságára

Hooligans: a koncerten elhangzott a Félember
és a Nőben a boldogság című sláger is

D. A.
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Új, korszerű buszok 
Dél-Borsodban

Új buszokkal gazdagodik a térség autóbusz-állománya, valamint 
a választókörzet mintegy 50 települése pályázott sikeresen, 

melynek köszönhetően közel 900 millió forintból újulnak meg utak 
– mondta el Tállai András, térségünk országgyűlési képviselője az 
augusztus 6-ai sajtótájékoztatón, melynek keretében bemutatták 

a Credo Econell 12 típusú szóló autóbuszt.
Országszerte összesen 365 új jármű kerül forgalomba, melyből megyénk-

be 33-at szállítanak, városunkba ebből 5 busz kerül, melyek Mezőkövesd, 
Mezőcsát és Tiszaújváros között járnak majd.

– Ezen az útvonalon nap mint nap sokan közlekednek, diákok és dolgozók 
egyaránt és azt gondolom, egy ilyen, egyenként több mint 60 millió forint értékű 
magyar gyártmányú busz maximálisan ki tudja szolgálni az utazóközönséget. 
Felemelő érzés megélni azt, hogy gazdagodik a térség és az itt élők kényelme-
sebben, biztonságosabban és nyugodtabban utazhatnak. A közösségi közlekedés 
fontos része, hogy az utak is megfelelő állapotban legyenek, erre a Magyar 
Kormány kiemelt figyelmet fordít. Az autópályák és a fő közlekedési utak mellett 
már a települések, illetve az azok közötti utak felújítására is jut forrás. Nagy öröm 
számomra, hogy belügyminisztériumi pályázaton és a Magyar Falu Programban a 
választókörzet mintegy 50 települése nyert pályázatot és közel 900 millió forintból 
újulnak meg utak. A Kormány további újításokkal lepi meg az utazóközönséget, 
ennek egyik eleme a MÁV és a Volán szakmai összevonása, melynek köszönhető-
en ésszerűbbé és gyorsabbá válik a közlekedés, valamint például Mezőkövesden 
TOP-program keretében egy új MÁV-Volán pályaudvar fog épülni a vasútállo-
más mellé – mondta el Tállai András, térségünk országgyűlési képviselője, aki 
megköszönte a Volánbusz Zrt.-nek és a Magyar Kormánynak, hogy a fejlesztéssel 
hozzájárult a közösségi közlekedés minőségének javításához Dél-Borsodban.

KOMFORTOS UTAZÁS Dr. Pafféri Zoltán, a Volánbusz Zrt. elnök-vezérigazgatója 
a sajtótájékoztatón elmondta, a 33 szóló busz mellé további 18 csuklós busz 
is érkezik megyénkbe, így összesen 51 busszal gazdagodik a térség közel 4 
milliárd forintos fejlesztésnek köszönhetően.

– Jelentős szolgáltatásszínvonal-emelkedést céloztunk meg, hiszen valamennyi 
busz környezetbarát, alacsony fogyasztású és kedvező károsanyag-kibocsátású 
jármű EURO6 emissziós előírásoknak megfelelő dízelmotorral. Emellett a buszok 
klímaberendezéssel, valós idejű utastájékoztatással, fedélzeti kamerarendszerrel, 
üléspáronként USB-csatlakozóval felszerelt, hővédő üvegezéssel ellátott alacsony 
padlós járművek. A komfortfokozatot igyekszünk növelni, ezzel a célunk, hogy 
minél többen válasszák a közösségi közlekedést, ezzel is támogatva a környezet 
védelmét – foglalta össze az elnök-vezérigazgató, aki elmondta azt is, 2018 óta 
frissítik a jármű-állományt, már 1300 új autóbuszt állítottak forgalomba, a cél, hogy 
2022-ig az állomány 1/3-át, közel 2500 járművet vadonatúj, komfortos, kényelmes 
és környezetbarát autóbuszokra cseréljék. A folyamatban lévő és tervezett beszer-
zésekből megyénkbe is kerülnek majd további új autóbuszok.

A Magyar Érdemrend lovagkeresztje elismerést vehette át
dr. Molnár Károly háziorvos Tállai András miniszterhelyettestől,

térségünk országgyűlési képviselőjétől.

A kitüntetést a Mezőkövesden élők egészségének megőrzése 
érdekében végzett több évtizedes, példaértékű gyógyító munkája 
elismeréseként kapta a mezőkövesdi háziorvos a Pénzügyminisztérium 
államalapításunk alkalmából rendezett ünnepségén. Térségünkből 
még hárman vehettek át kitüntetést, Kosztyu János András, a Nemzeti 
Adó- és Vámhivatal Képzési, Egészségügyi és Kulturális Intézetének ny. 
igazgatója és dr. Siska Judit Magdaléna, bükkábrányi háziorvos szintén 
Magyar Érdemrend lovagkeresztje, dr. Siska András, mezőcsáti házi-
orvos pedig Magyar Ezüst Érdemkereszt elismerésben részesült. A dr. 
Molnár Károllyal készült életmű-interjút lapunk következő számában 
olvashatják. (Fotó: MTI)

Kitüntetés
dr. Molnár Károlynak

D. Anett

D. A.

Továbbra is Bukta László marad a Mozgássérültek Mezőkövesdi 
Egyesületének elnöke.

A mezőkövesdi gimnázium tanárait díjazta a Miskolci Szakképzési Cent-
rum. Dr. Tóthné Hegyi Valéria és Gallik Gáborné ezüst, Lukács Gabriella 
és Erdei Ferenc pedig bronzfokozatú Tehetséggondozó díjat vehetett át 
június 17-én a diákokat támogató munkájuk elismeréseként.

Elismerés

Tisztújítás

Az idén 26 éves civil szervezet a közelmúltban tartotta tisztújító 
küldöttgyűlését, ahol az elnök személye mellett megválasztották az 
elnökségi, felügyelő-bizottsági és etikai bizottsági tagokat, akiknek 
a megbízásuk öt évre szól. Az egyesület titkári feladatait dr. Kertész 
Mátyás látja el. Elnökség tagnak választották Deáki Imrénét, Gaál 
Tibornét, Golyha Csabát, Korenné Orosz Editet, Kürthy Mihálynét, Lázár 
Szilárdot, Panyi Tündét, Polyik Ágnest, Verebélyi Lászlónét. A Felügye-
lő-bizottság elnöke Fügedi István lett , tagjai pedig: Gál-Kis Istvánné, 
Majoros Veronika, Moldoványi László, Nyitrainé Juhász Margit. Pető 
Mátyásnét választották meg az Etikai Bizottság elnökének. Az ő mun-
káját Baranyiné Kovács Erzsébet, Kispál József, Varga Beáta és Varga 
Istvánné segíti a bizottságban.

D. A.

hmzs
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A törvény által biztosított lehetőséggel élve ez alkalom-
mal Fleanc Daniela és lánya, Bagyi Diana Luiza döntött úgy, 
leteszik az állampolgársági esküt, így hivatalosan is magyar 
állampolgárrá válnak. A család egyébként 20 éve költözött 
Romániából Mezőkövesdre. Az augusztus 11-ei eseményen 
dr. Fekete Zoltán polgármester köszöntötte a résztvevőket. 
A bevezető gondolatok után a kérelmezők elmondták az 
állampolgársági fogadalmat, majd átvették a hivatalos okira-
tokat dr. Fekete Zoltántól. A résztvevők az ünnepség végén 
közösen meghallgatták, elénekelték a Himnuszt.

20 év után hivatalosan is magyar állampolgár lett 
anya és lánya, akik augusztus 11-én tették le esküjü-

ket városunkban.

hmzs

Jelentős támogatás
a gazdáknak

16,6 milliárd Ft értékű pályázati támogatásról szóló okiratot adott át
Nagy István agrárminiszter Borsod-Abaúj-Zemplén megyei gazdáknak

a mezőkövesdi látogatásának keretében.

A július 28-ai eseményen elsőként dr. Fekete Zoltán polgármester köszöntötte a jelenlévőket a 
Hajdu Ráfis János Mezőgazdasági Gépmúzeumban, majd Tállai András, térségünk országgyűlési 
képviselője osztotta meg gondolatait. Kiemelte, nagyon fontos és örömteli, hogy a megyében és 
a térségünkben élő gazdák jelentős, több mint 16 milliárd Ft-os kormányzati támogatást kapnak, 
melyből – az önerőt hozzátéve – komoly fejlesztések valósulhatnak meg Borsodban.

– Nagyon jól gondolkodik a kormány abban, hogy egészségügyi, társadalmi és gazdasági 
szempontból is úgy reagál a válságra, hogy forrásokat juttat az emberekhez. A nehézségeken 
fejlesztésekkel kell átlendülünk és bátran a jövőbe kell tekintünk. Azt szeretnénk elérni, hogy 
minél több embernek tudjunk munkát adni és még többet tudjunk termelni – emelte ki Tállai 
András, aki hozzátette, a kormány elmúlt másfél éves gazdaságpolitikáját ez a gondolkodás 
jellemzi, melynek eredményeit akkor látjuk majd, amikor a gazdák felhasználták a rendel-
kezésükre álló forrásokat, majd a térségben működő gazdasági szervezetek térségünkben 
betöltött szerepéről beszélt. Ezután Taskó József, a Nemzeti Agrárgazdasági Kamara Bor-
sod-Abaúj-Zemplén megyei elnöke mondott beszédet. 

MEGÚJULÁS A magyar állattenyésztés megújulásának folyamata zajlik jelenleg, ennek apropó-
jából olyan Borsod megyei állattenyésztő gazdákkal találkoztak városunkban, akik beruháznak 
és korszerűsítik telepeiket, mondta Nagy István agrárminiszter. Nagyon fontos a magyar gaz-
dák támogatása, hiszen megfelelő termelési biztonsághoz kiváló termelői háttér szükséges, 
jegyezte meg az agrárminiszter, aki hozzátette, ha nincs megfelelő termelői és finanszírozási 
háttér, akkor kétséges a fejlesztés lehetősége. 

– Történelmi léptékű változás van, hiszen a közös agrárpolitika forrásait, annak a társfinan-
szírozását a Magyar Kormány 17,5% helyett 80%-ra egészíti ki. Ez egy soha nem látott mértékű 
forrás, mert 4265 milliárd Ft érkezik a gazdák számára és ez háromszor több, mint a megelőző 
hét évben. Úgyis mondhatnám, hogy idén annyi forrást fogunk kifizetni a gazdáknak fejleszté-
sekre, mint a megelőző hét évben összesen, ebből látszik, hogy teljes vidéki infrastrukturális 
megújulás fog lezajlani a következő öt esztendőben – mondta Nagy István.

HATSZOROS TÁMOGATÁS A kormány szándéka az, hogy mindenki, aki fejleszteni, beruházni 
szeretne, meg tudja valósítani az álmait, szögezte le Nagy István. Tervezni, merni és vállalkozni 
kell, ha ezt megteszik a gazdák, fantasztikus lehetőségek előtt állhatnak, tette hozzá. 

– Ezt a pályázatot, melynek ma kiosztottuk a támogatói okiratát, a gazdáknak tavaly 
októberig és novemberig kellett beadniuk. Emlékezhetünk rá, hogy tombolt a járvány, min-
denki a saját életmentésével volt elfoglalva, a gazdák pedig már 10-20 évre előre terveztek, 
ami fantasztikus dolog. Hozzáteszem, a rendelkezésre álló keret ötszörösét igényelték, ezért 
döntöttünk úgy, hogy nem 50, hanem 260 milliárd Ft-ról hirdettünk eredményt, de ezt is 
felülírtuk, mert most 282 milliárd Ft-nál tartunk. Mindez azt jelenti, hogy a végén meghat-
szorozódik azaz összeg, amit eredetileg gondoltunk a gazdák számára az állattenyésztés 
területén kiadni – hangsúlyozta Nagy István.

Nagykövesd Díszpolgára címet vehetett át Tállai 
András, térségünk országgyűlési képviselője és 
dr. Fekete Zoltán városunk polgármestere Nagy Attila 
polgármestertől augusztus 7-én. 2008 óta testvérvá-
rosunk a szlovákiai község, melynek vezetője 2019-
ben kapta meg a Mezőkövesd Díszpolgára kitüntető 
címet a Nemzeti Összetartozás Napja alkalmából 
szervezett ünnepségen. 

Eskütétel

Méreg Attila még áprilisban Shooth4Earth világjátékra 
küldte be a 1,5 perces videóját, amit a legjobb rendező 
díjjal jutalmaztak. Ezen a megmérettetésen szereplő 
nyertes filmek meghívást kaptak Cannes-ba, így jutott ki a 
Nemzetközi Rövidfilm Fesztiválra Méreg Attila kisfilmje is, 
melyen a mobiltelefon-filmes kategóriában legjobb vágás 
díjjal jutalmazták. A Together című videó üzenete, hogy ha 
csak egy aprósággal is, de minden ember hozzájárulhat a 
környezetünk, bolygónk megóvásához.

A legjobb vágás díjjal jutalmazták a mezőkövesdi 
származású, de Bécsben élő Méreg Attila Together 
című kisfilmjét a Cannes-i Filmfesztivál keretében 
megrendezett Nemzetközi Rövidfilm Fesztiválon. 

Siker Cannes-ban

Díszpolgári
kitüntetések 

hmzs

D. A.

Bódi K.
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Augusztus 20. –
tiszteletadás Szent István királyunk és 

elődeink emléke előtt

Tállai András, térségünk országgyűlési képviselője mondott ünnepi beszédet 
városunkban augusztus 20-án. Az Államalapító Szent István királyunk

tiszteletére rendezett ünnepség keretében a koszorúzás, a szentmise és 
az új kenyér megáldása, illetve megszegése mellett Tihanyi Tóth Csaba és 

Bognár Rita előadásában verses-zenés műsort is láthattunk.

Az ünnepség hagyományosan a Szent 
István szobor megkoszorúzásával kez-
dődött Mezőkövesd Város Fúvószeneka-
rának közreműködésével. Idén városunk 
önkormányzata nevében dr. Fekete Zoltán 
polgármester és Vámos Zoltán alpolgár-
mester helyezett el koszorút, továbbá 
helyi intézmények, pártok, szervezetek 
vezetői, képviselői rótták le tiszteletü-
ket és helyezték el a megemlékezés 
virágait a szobornál. A ceremónia ünnepi 
szentmisével folytatódott a Jézus Szíve 
templomban, ahol dr. Medvegy János, a 
Szent László Egyházközség apát-plébá-
nosa prédikációjában arról beszélt, ezen 
a napon felidézzük, Szent István király a 
kereszténységgel irányt adott, 42 évig 
kormányozta és a krisztusi elvek alapján 
nemzetté formálta népét.

– Szent István kötött örök szövetséget 
Krisztus Urunkkal, amikor a Szűzanyán 
keresztül neki ajánlotta az országot. 
Apostoli tekintéllyel, sziklaszilárd alapokra 
rendezte be az országot, amelyhez 
minden világégés után újból vissza lehet 
térni. Nem felejtjük el a bátorságát, hogy 
szent jobbjával hogyan ragadta meg az 
ország jogarát, hogyan kulcsolta imára a 
kezét. A népek nagy családjában nekünk 
helyük van és a mai nap erre szolgál, 
hogy ebben a tudatban megerősödjünk, 
ne engedjünk az olyan ártó befolyásnak, 
amely nemzeti létünk, annak kincseit, 
nagyságát, eredményeit el akarja 
venni tőlünk. Ezen a napon emlékezzünk, 
fogadjuk szívünkbe ezeket az értékeket 
és így Szent István király szelleme tovább 
él – hangzott el a prédikációban.

ÜNNEPI BESZÉD Az idei ceremónián 
Tállai András, térségünk országgyűlési 
képviselője beszédében elmondta, 
augusztus 20-a a dönteni tudás, a 
béketeremtés, az Európához tartozás, a 
megújulás, a bizakodás, a jövőbe vetett 

hit és az egység maradéktalan diadalát 
jelenti a magyarság számára.

– Szent István királyunk az állandósá-
got, a magyar nemzet és közösségünk 
örök összetartozását, fennmaradását 
hirdeti. Szent István érdemeit hosszasan 
sorolhatnák, de legnagyobb tette mégis 
az volt, hogy öntudatot, önbecsülést adott 
a magyarságnak. Olyan uralkodó volt, aki 
nem a tőle függetlenül zajló politikai erők-
re bízta az országot, hanem kezébe vette 
sorsunkat, önállóságot és függetlenséget 
vívott ki országunknak, tekintélyt biztosí-
tott a magyarságnak, biztonságot, hitet, 
jövőképet adott az addig pogány életet 
élő elődeinknek. Szabályokat, szigorú 
törvényeket hozott, ezzel megteremtette 
az állandóságot és a rendet az országban, 
hitet adott a népnek, amelynek segítségé-
vel fenn tudtunk maradni több mint egy 
évezreden keresztül itt a Kárpát-medence 
gyűrűjében. István király alakja ma is 
példát mutat minden magyar számára 
határon innen és azon túl egyaránt. Az Ő 
általa kijelölt úton kell ma is végigmenni 
és nem csak ígéreteket halmozni, hanem 
tenni kell. Tenni kell a közösségért és 
mindenkinek hozzá kell adnia a maga 
részét hazánkhoz. Nekünk, magyaroknak 
ezer éven át minden napért, minden 
évszázadért meg kellett harcolnunk, de 
mindig megvédtünk magunkat az ellen, 
ami létünket fenyegette, amikor idegen 
diktatúrák próbáltak elnyomni bennünket. 
Szabadságunkért, függetlenségünkért 
mindig kiálltunk. Ezért is fontos hogy 
most is kiálljunk a magyarság érde-
keiért ország, s világ előtt. Mert fontos 
gyermekeink, unokáink, országunk jövője. 
Mert Magyarország most van, de rajtunk 
múlik, hogy lesz-e. S nem elég büszkének 
lennünk elődeinkre, nem elég fejet hajta-
nunk teljesítményük előtt, hanem a mai 
kor embereinek tetteire is szükség van – 
mondta el beszédében Tállai András.

ESTI PROGRAMOK A Dinamit a vérem, a Külvárosban születtem, vala-
mint a Tinédzser dal is felcsendült a Dinamit Együttes jó hangulatú, másfél 
órás élő koncertjén augusztus 20-án este a Városi Sportcsarnokban.

– Összesen három lemezünk van, de főként az első kettőről játszottuk 
a dalokat, hiszen a közönség elsősorban ezeket szereti. Ami az augusz-
tus 20-át illeti, minden magyar számára nagyon fontos ez az ünnep, 
gyakorlatilag ez jelenti a mindent, ettől vagyunk magyarok. Tudjuk, hogy 
hol élünk és hogy kik voltak az elődeink, a gyökerek pedig rendkívül 
fontosak, ez a legnagyobb nemzeti ünnepünk – emelte ki Németh Gábor, a 
Dinamit Együttes dobosa és zenekarvezetője. Az Államalapító Szent István 
királyunk tiszteletére rendezett városi ünnepség a koncert után látványos 
tűzijátékkal zárult a Kavicsos-tó és Szabadidőparkban.

ÚJ KENYÉR Az ünnepség keretében 
hagyományosan dr. Fekete Zoltán 
polgármester megszegte az új kenyeret, 
mely az elmúlt évekhez hasonlóan a me-
zőkövesdi és a járásban található telepü-
lések gazdáinak adományaiból készült. A 
Magyarok Kenyere – 15 millió búzaszem 
program keretében az ország teljes terü-
letéről és a Kárpát-medence magyarok 
lakta településeiről ajánlanak fel búzát a 
gazdálkodók magyar gyermekeket segítő 
szervezeteknek határainkon innen és túl. 
A gazdák adományaikkal mély tisztele-
tüket és megbecsülésüket fejezik ki azon 
honfitársaiknak, akik akaratuk ellenére 
olyan helyeken élnek, tanulnak vagy 
őrzik magyar kultúrájukat, ahol mindez 
nem egyszer nagy nehézségekbe ütkö-
zik. Az új kenyérre Isten áldását kérte dr. 
Török László, a Jézus Szíve Egyházközség 
plébánosa és Gordos Attila, az Egervölgyi 

Református Egyházmegye esperese, aki 
elmondta, nem csak a kenyérért adunk 
hálát, hanem az életért, hitért, hiszen 
mindent Istentől kapunk. Dr. Török László 
megáldotta a kenyeret, megköszönve azt 
Istennek, emellett mindazok munkáját, 
akik szerepet vállaltak abban, hogy 
elkészülhessen a z új kenyér, melynek 
megszegése után kenyérosztással zárult 
az ünnepség.

ÜNNEPI MŰSOR Az ünnepség 
a templom előtti téren folytatódott, 
ahol Tihanyi Tóth Csaba és Bognár 
Rita verses-énekes, Ünnepi zenekosár 
című műsorát is láthattuk. A Tihanyi 
Vándorszínpad tagjaitól az Ez a föld a 
hazám, a Kell még egy szó, valamint a 
Lesz-e úgy, mint valamikor rég című 
dalokat is hallhattuk, utóbbit közösen 
adta elő a házaspár. D. Anett

B. K.

Dr. Fekete Zoltán polgármester 
szegte meg az új kenyeret 



Mezőkövesdi Újság 2021/10            7

AKTUÁLIS

II. KÖVESDEK TALÁLKOZÓJA
Kiskövesd, Nagykövesd, Villánykövesd, 
Sopronkövesd vett részt városunk mellett az 
immár második alkalommal megszervezett Kö-
vesdek Találkozóján augusztus 14-én és 15-én.

A Mezőkövesdi Színészeti Egyesület által szerve-
zett kétnapos rendezvény augusztus 14-én délelőtt 
a vendégtelepülések delegációinak bemutatkozásá-
val vette kezdetét. Az esemény elején Tállai András, 
térségünk országgyűlési képviselője köszöntötte 
a megjelent vendégeket, aki elmondta, hogy nagy 
öröm, hogy az első, 2004-es Kövesdek Találkozóját 
követően a Mezőkövesdi Színészeti Egyesület idén 
újra megszervezte ezt a programot.

A köszöntő után a delegációk vezetői mutatták be 
településüket, annak nevezetességeit. Elsőként Máté Ág-
nes, Kiskövesd polgármestere osztotta meg gondolatait.

– A Felvidék egyik községe vagyunk. Nagy 
megtiszteltetés számunkra, hogy Mezőkövesd 
testvértelepülése lehetünk. Szeretünk ide jönni, mert 
Mezőkövesd egy nagyon szép város, nagyon jó em-
berek laknak itt, és rengeteget tudunk tanulni ettől a 
fantasztikus közösségtől – emelte ki Máté Ágnes.

Városunk másik testvérvárosa, Nagykövesd is képvi-
seltette magát az eseményen. Nagy Attila polgármester 
kiemelte, hogy büszkék arra, hogy a 770 főt számláló 
felvidéki községük Mezőkövesd testvértelepülése lehet.

– Mi csak tanulni tudunk Mezőkövesdtől, és 
remélem, hogy ez a 17 éves kapcsolat továbbra is 
így fog folytatódni – mondta el Nagy Attila. 

A Villány szomszédságában található Villánykö-
vesdet Róth András Ervin polgármester képviselte 
a hétvégén. Bemutatójában elmondta, hogy 
Villánykövesd egy 220 fős település, közigazgatá-
silag Villányhoz tartoznak. A község meghatározó 
sajátossága a szőlészet, a borászat és a turizmus.

Sopronkövesd a Kisalföld nyugati peremvidékén, 
Soprontól 20 km-re, egy kisebb völgyben fekszik. 
Egy dinamikusan fejlődő település, ahol számos 
civil és hagyományőrző csoport működik.

– Megköszönve a meghívást, nemcsak barátsá-
got jöttünk erősíteni, hanem tanulni is szeretnénk, 
mert azt tervezzük, hogy legközelebb mi rendezzük 
meg a Kövesdek találkozóját – mondta el Kecske-
méti Szilveszter, Sopronkövesd alpolgármestere.

A bemutatkozásokat a házigazda, Mezőkövesd zárta. 

Településünk nevezetességeiről, a matyó népmű-
vészetről dr. Fekete Zoltán polgármester beszélt, aki 
kiemelte a program közösségépítő erejét.

– Különböző nagyságú, különböző kultúrájú telepü-
lésekről érkeztek a barátaink. Az ilyen találkozók azt 
szolgálják, hogy még jobb ismeretségek, barátságok 
szülessenek. összekovácsolódjanak közösségeink, 
amelyek a jövőre is kihatnak. Örülök, hogy 17 év után 
újra találkozhatott az öt Kövesd nevet viselő település – 
fűzte hozzá dr. Fekete Zoltán.  

A Találkozó programja délután a Hajdu Ráfis 
János Mezőgazdasági Gépmúzeumban folytatódott 
a gépgyűjtemény megtekintésével, illetve kötetlen 
beszélgetéssel, ismerkedéssel. Emellett a delegációk 
tagjai megtekintették a Hadast, a Matyó Múzeumot, 
illetve a város egyéb nevezetességeit is.

 
KÖVESDEK GÁLÁJA A szombat estét egy nagyszabású 
gála zárta, ahol zenés, táncos, énekes és sport produk-
ciókat láthatott a közönség. Az eseményen Csiger Lajos 
önkormányzati képviselő köszöntötte a Kövesd nevet 
viselő települések delegációit és a megjelenteket.

A nagyszabású műsorban bemutatkozott Sopron-
kövesd trambulinos és ugróköteles csoportja, valamint 
citerás formációja és pengetős duója. A műsorban a 
nagykövesdi kórus is színpadra lépett.

Az este során a kiskövesdi Dóczi család tagjai mesés, 
verses, prózai és gitáros műsort adtak elő. Mindezen túl 
a gálán a Mezőkövesdi Fúvós- és Mazsorett Együttes, 
a Matyó Nagymama Klub is fellépett, Tóth Mariann és 
Fügediné Pap Mária énekelt, valamint a szervező, Me-
zőkövesdi Színészeti Egyesület előadásában Jókai Mór 
A debreceni lunátikus című darabot is megtekinthette 
a közönség. Az estét a Matyó Népművészeti Egyesület 
néptánccsoportjainak műsora zárta.

– Összességében elmondható, hogy sikerrel 
zárult ez a hétvége. A delegációk tagjai is jól érezték 
magukat, a nyilvános gálaműsor pedig hatalmas 
sikert aratott a közönség körében. Nagy tapsot kapott 
például a nagykövesdi kórus, valamint a sopronkö-
vesdi ugróköteles, trambulinos csoport produkciója 
is. A következő találkozót Sopronkövesd, az utána 
következőt pedig Villánykövesd szeretné megrendezni. 
Ez is mutatja, hogy jó ötlet volt 17 évvel ezelőtt és most 
is megszervezni ezt a közös hétvégét – értékelte a 
rendezvényt, Balogh Éva, a szervező Mezőkövesdi 
Színészeti Egyesület elnöke. hmzs

A kiskövesdi Dóczi Boróka
népmesével szórakoztatta a közönséget

Nagy sikert aratott
a nagykövesdi kórus

Sopronkövesd citerás csoportja is 
bemutatkozott a gálán

A debreceni lunátikus – a Mezőkövesdi
Színészeti Egyesület előadásában  
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– Véleményed szerint az olimpiáig miben fejlődtél a legtöbbet?
– Úgy érzem, az elmúlt olimpiai ciklusban, azaz 5 év alatt nagyon sok mindenben fejlődtem. Az utóbbi 
időszakban elsősorban a rajtokat és a hátszél-technikát gyakoroltuk. Ha visszagondolok, hogy hogyan ver-
senyeztem Rióban és Tokióban, akkor a legnagyobb különbséget abban érzem, hogy most minden sokkal 
tudatosabban történik, Brazíliában sokkal inkább ösztönösen cselekedtem, míg most mindent próbáltam 
tudatosan csinálni. Úgy gondolom, ez fontos ahhoz, hogy folyamatosan a legjobbak között tudjak szerepelni.

– A 13. helyet szerezted meg a Tokiói olimpián, az egyik futamban a 2. helyen végeztél és több 
értékes helyet is begyűjtöttél. Hogyan értékeled a szereplésedet?
– Összességében nézve a 13. hely nem egy rossz eredmény, ugyanakkor nem vagyok maradéktalanul elége-
dett, többet szerettem volna elérni, bíztam abban, hogy az első 5 hely valamelyikére sikerül odaérnem. Még 
nem értékeltem ki teljesen a versenyt, de úgy érzem, nem voltam szerencsés az olimpia hetében. Egyébként 
jól kezdődtek a futamok, átlagosan a 11. helyen álltam az első bójánál, onnan általában fel szoktam jönni az 
élmezőnybe, viszont ezúttal folyamatosan buktam a helyezéseket. Azt gondolom, túlságosan a biztonságra 
törekedtem és emiatt többen megelőztek, így összesítésben nem tudtam teljesíteni a kitűzött célomat.

– Véleményed szerint a pandémia, valamint a járvány miatt bevezetett intézkedések milyen 
hatással voltak a szereplésedre?
– Úgy gondolom, mindenkinek megnehezítette a dolgát a koronavírus. Azok a vitorlázók szerencsésebbek 
voltak, akik nagyobb csapatokkal mentek ki, mert nekik jobban hasonlított a világversenyekhez. Nekünk 
furcsa volt, mert más volt a szállás, a közlekedés, míg a nagyobb csapatok külön házban szálltak meg és a 
megszokott módon készültek, ugyanakkor úgy gondolom, kihoztuk a helyzetből a tőlünk telhető maximumot.

– Milyen fontosabb versenyek várnak még rád idén?
– Szeptember végén rendezik meg az Országos Bajnokságot, melyre a tervek szerint sok külföldi vitorlázó is 
eljön, így nagyon színvonalas versenynek ígérkezik. Ezt követően október elején lesz az Európa-bajnokság 
Bulgáriában, november végén pedig Ománban lesz a világbajnokság. A magyar bajnokságot szeretném 
megnyerni, a másik két versenyen bízom benne, hogy sikerül a dobogón végeznem.

– Három év múlva rendezik meg Párizsban az ötkarikás játékokat. Előzetesen mit vársz magadtól 
Franciaországban?
– Továbbra is az a célom, hogy érmes helyen végezzek az olimpián, azért fogok dolgozni az elkövetkezendő 
években, hogy olyan versenyző lehessek, aki hétről hétre jó eséllyel pályázik a dobogós helyekre. Nagyon 
bízom benne, hogy a párizsi olimpián, egészen pontosan Marseille-ben felállhatok majd a dobogóra.

A 13. helyen végzett Érdi Mária
a tokiói olimpián Laser Radial 

hajóosztályban. A mezőkövesdi 
vitorlázóval szerepléséről és további 

terveiről is beszélgettünk.

Előkelő helyen
az olimpián

Térségünk országgyűlési képviselője elmondta, a 
járvány veszélybe sodorta a Kormány 2010 óta elért 
eredményeit, a 10 évvel ezelőtt létrehozott, a nemzeti 
érdekeket következetesen érvényesítő gazdaság-
politikával azonban most is sikerült kivezetni az 
országot a válságból. – Hatalmas gazdasági fordulatot 
hajtottunk végre, már 2010-ben növekedési pályára 
állítottuk a gazdaságot, ezúttal pedig az a tét, hogy 
ez megmarad-e és az Európai Unió országai közül 
elsők leszünk-e az eredményeinkkel. A gazdasági 
növekedésnek köszönhetően javulnak a családok 
életfeltételei, ennek érdekében vezettük be az adóked-
vezményeket. 2021-ben már több mint 1 millió család 
közel 400 milliárd forintban részesült adókedvezmény 
révén. Tavaly debütált a négygyermekes édesanyák 
személyi jövedelemadó kedvezménye, amelyet 45 
ezren igényeltek, így több mint 20 milliárd forint maradt 
a családoknál. Jövőre folytatódnak az adókönnyítések, 
a 25 év alatti fiatalok mentesülnek az adófizetés alól, a 
számítások szerint ez mintegy 140 milliárd forintot jelent 
– összegezte térségünk országgyűlési képviselője az 
augusztus 4-ei sajtótájékoztatón.

EREDMÉNY Tállai András arról is beszélt, a válság 
idején a Kormány sorra hozta meg a gazdaságvédelmi 
és a gazdasági növekedést elősegítő, illetve erősítő 
intézkedéseket, ennek köszönhetően újraindították a 
gazdaságot, amelynek a magyar családok lesznek a 
nyertesei. – Ha a gazdasági növekedés idén eléri az 5,5 
százalékot – amelyre minden esélyünk megvan – akkor 
a gyermeket nevelő szülők a 2021-ben befizetett adóju-
kat teljes egészében visszakapják az átlagbér szintjéig. 
Ez az összeg számításaink szerint meg fogja haladni az 
500 milliárd forintot – emelte ki Tállai András.

420 milliárd forintot meghaladó összeggel 
támogatta a családokat a Magyar Kormány 

adókedvezmények révén és további több 
mint 640 milliárd forint adókedvezmény vár-
ható 5,5 százalékos gazdasági növekedés 
esetén – tudtuk meg Tállai András államtit-

kártól mezőkövesdi sajtótájékoztatóján.

Adókönnyítések
a családokért

SAKK | Második helyen végzett a Mezőkövesd Zsóry SE 
I-es csapata a 44. alkalommal megrendezett Matyó Kupán 
júliusban. A Mezőkövesd Zsóry SE sakkszakosztálya által 
szervezett megméretésen 19 csapat vett részt 76 verseny-
zővel. Az aranyérmet az Edelényi VSE szerezte meg, míg a 
dobogó harmadik fokára a Gödöllő állhatott fel. A mezőny 
legeredményesebb felnőtt versenyzője az edelényi Papp 
Levente lett, míg a nők között a mezőkövesdi Gáspár Muriel 
Aranka végzett az élen. A legjobb mezőkövesdi felnőttként 
Kádas Gábor, míg a legjobb kövesdi ifjúsági sakkozóként 
Molnár Márton kapott különdíjat. Emellett a legjobb senior 
és ifi versenyzőt díjazták a szervezők.

ÚSZÁS | Az élmezőnyben zárt a Mező-
kövesd Zsóry SE úszószakosztályának 
három sportolója a Tisza-tó átúszáson. Az 
augusztus 7-én rendezett eseményen Csir-
maz Kelen, Németh Eszter és Fügedi Janka 
(b-j) teljesítette a 3,6 km-es távot, a 15-18 
éves kategóriában 4., 5. és 6. helyezést 
értek el. A kövesdi úszóknak a felkészülési 
időszak megkezdését követően ez volt az 
első szabadtéri versenyük. A sportolókat 
Pap Böbe és Köteles Zoltán készítette fel.

bokriD. Anett

bokri
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Egyházi
hírek

Személyi változások és jeles események 
jellemezték az elmúlt időszakot

a Szent László Egyházközségben.

ARANYMISE „Uram, a Te szavadra kivetem 
a hálót.” – ez volt Szabó József atya első misé-
jének jelmondata, amely végigkísérte 50 éves 
papi tevékenységét. 

E jeles évforduló alkalmából tartott aranymi-
sét a sajóládi származású Szabó József június 
20-án a Szent László templomban. A nyugalma-
zott pap 1974-75. között szolgált városunkban, 
valamint még ma is segíti az Egyházközség 
munkáját. A szentmisén Ócsai János, az egyház-
község képviselő-testületének elnöke köszön-
tötte a jubileum alkalmából a plébánost. 

ÚJ PAP A korábban már városunkban gyakor-
nokoskodó Jorge Luis Altamirano Mendez első 
miséjét június 20-án tartotta meg a Szent László 
templomban, aki a jövőben itt teljesít majd szolgá-
latot. Jorge atya Nicaraguából érkezett hazánkba 
még 2012-ben, Egerben végezte el a Hittudományi 
Főiskolát. Az atyát június 19-én szentelte fel dr. 
Ternyák Csaba egri érsek az Egri Bazilikában. A 
szentmise elején Ócsai János, az egyházközség kép-
viselő-testületének elnöke köszöntötte az új papot.

ZARÁNDOKLAT Mintegy hatvanan vettek 
részt a Mezőkövesd városért és lakóiért megtar-
tott Gyalogos zarándoklaton július 17-én. 

A mezőkövesdi Effata Karizmatikus Közösség 
által szervezett esemény résztvevői a Bogácsi úti 
körforgalomtól indulva két csoportban járták az 
utcákat, miközben a Szűzanyához fohászkodtak, 
kérve közbenjárását Mezőkövesd lakóiért és az 
egész város jólétéért, egészségéért. A zarándoklat 
során a Jézus Szíve templomban a Jézus Szíve litáni-
át imádkozták el a hívek, majd az ünnepi esemény 
szentmisével zárult a Szent László templomban.

BÚCSÚ Bakos Tamás káplán 3 éves szolgálat 
után szeptembertől Rómában folytatja tanulmá-
nyait, ezért július 25-én elköszönt a mezőkövesdi 
hívektől, közösségektől. Bakos Tamás nemcsak 
káplánként segítette a mezőkövesdieket, hanem ak-
tív tagja volt a Szent László Kórusnak, a Százrózsás 
Néptáncegyüttesnek, részt vett az Effata Karizma-
tikus Közösség munkájában és ellátta a Széchenyi 
István Katolikus Középiskola hitéleti vezetését. A 
káplántól utolsó két szentmiséjén elbúcsúzott a 
Szent László Egyházközség, az Effata Karizmatikus 
Közösség, a Szent László Kórus, dr. Medvegy János 
plébános és a matyó néptáncosok is. 

Különleges
évforduló

61 éves érettségi találkozót szerveztek az 
1960-ban végzett IV. A osztály egykori ta-

nulói a mezőkövesdi gimnáziumban – nyolc 
öregdiák találkozott az iskolában július 

3-án régi termükben. 

Az egykori osztálytársak mind a mai napig szoros 
kapcsolatban maradtak, a 10 éves évforduló után 5 
évente szerveztek találkozót, emellett a tanulmányaik 
megkezdésének 50. évfordulóját is megünnepelték. 

– Tavaly, a 60 éves érettségi találkozót szerettük 
volna megszervezni, de közbeszólt a járványhelyzet, 
ezért ünnepeltük meg idén immár a 61 éves évfordu-
lóját annak, hogy befejeztük gimnáziumi tanulmánya-
inkat. Az osztályunk 1960-ban végzett, az osztályfőnö-
künk Benkóczy György, az igazgatónk pedig dr. Papp 
Zoltán volt, akinek a fiával, prof. dr. Papp Zoltánnal 
egy osztályba jártunk. 28-an voltunk osztálytársak 

Emlékfákat
állítottak 

Faültetéssel emlékezett meg két, tavaly elhunyt tagjáról a Matyó 
Kertbarát Egyesület július 23-án. 

A civil szervezet Kiss Józsefnek, a Kiss és Társa Kft. 
egykori ügyvezetőjének és Barczi Istvánnak, városunk 
egykori főkertészének emlékére két perzsafát ültetett 
a Kavicsos-tó és Szabadidőparkban, akik aktív tagjai, 
segítői és támogatói voltak a Kertbarát Egyesületnek 
éveken keresztül. Az eseményen elsőként Herkely 
Károly elnök pár szóban megemlékezett a szervezet 
egykori tagjairól. Ezt követően dr. Török László, a 
Jézus Szíve Egyházközség plébánosa megáldotta 

az elhunytak tiszteletére állított fákat, a jelenlévő 
egyesületi tagok pedig közösen imádkoztak Kiss 
Józsefért és Barczi Istvánért. Az emlékfaállításon részt 
vettek a hozzátartozók is, akik elmondták, hogy nagy 
megtiszteltetés és jó érzés számukra, hogy ilyen formán 
is megemlékeznek szeretteikről. Hozzátették, hogy 
köszönettel és hálával tartoznak az egyesületnek és a 
városnak, hogy ez az esemény megvalósulhatott, hogy 
ezentúl emlékfa is őrzi szeretteik emlékét. 

D. Anett

hmzs

LOVAGLÁS | Aranyérmet szerzett a mezőkövesdi Pinczés Zsombor. A Varga Lovasiskola spor-
tolója 70 cm ugró számban lett első Miskolcon, a Hejőmenti Lovasparkban rendezett lovas 
versenyen. A mezőkövesdiek közül még Aranyosi Adrienn és Tóth Kamilla indult ügyességi ver-
senyszámban augusztus 1-jén. Pinczés Zsombor 1-es típusú vizsgát tett az Országos Polgárőr 
Szövetség Lovas Tagozata által júniusban szervezett képzésen Aszalón, egész napos teljesítmé-
nyének köszönhetően dr. Radácsné Reszegi Rita, az OPSZ Lovas és Kutyás Tagozatának vezetője 
felajánlotta részére a szervezet mórahalmi szakmai edzőtáborában való részvételt. 

és a gimnáziumi évek alatt szoros kapcsolat alakult 
ki közöttünk, amely mind a mai napig tart. Szívesen 
találkozunk és örülünk egymásnak ezen alkalmakkor, 
egy összetartó osztály volt a miénk és a tanulmányi 
átlagunk is éveken át a legjobb volt az iskolában. A 
gimnáziumhoz is szoros kapcsolat fűz minket, amely 
így a 80 év felé közeledve is megmaradt – mondta el 
dr. Tóth Sándor, a találkozó szervezője. 

Kötetlen beszélgetéssel, majd közös ebéddel telt 
a találkozó, valamint már a következő alkalomról 
is szó esett, amelyet a terveik szerint már jövőre 
megszerveznek.
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A gép a Tokaji Mezőgazdasági Szakgimnázi-
um felajánlásaként érkezett új otthonába, az 
iskolával – melynek Lipusz Csaba tanulója volt – a 
mai napig tartják a kapcsolatot. Szabó István 

Egy 1971-ben gyártott görgős ekével 
bővült a Hajdu Ráfis János Mezőgazdasági 

Gépmúzeum gyűjteménye.

Különleges ekével
gyarapodott a gépmúzeum

A tárlat az intézmény fennállásának 5 és fél évti-
zedes múltját eleveníti fel – tudtuk meg Kazárné 
Kalber Nikolettől, a Mezőkövesdi Közkincs-Tár 
Nonprofit Kft. ügyvezetőjétől.

– A látogatók dokumentumritkaságokat, feke-
te-fehér fényképeket és ruhákat is megtekinthetnek. 
Emellett egy régi irodarészletet is berendeztünk, 
illetve technikatörténeti kiállítás is látható az 
elmúlt 55 év technikai eszközeiről is. Mindenkit 
arra biztatunk, hogy jöjjön el és nézze meg, hiszen 
lehet, hogy magát is megtalálja a kiállított fotókon, 
plakátokon – emelte ki Kazárné Kalber Nikolett. A 
tárlatot, melyet Barna György állított össze, egészen 
ősz végéig ingyenesen látogathatjuk.

A nagy érdeklődésre való tekintettel
ősz végéig látogatható a „Művelődési Ház 
55” című kiállítás a Közösségi Ház emeleti 

kiállítótermében.

Kiállítás
a Közösségi 

Házról

találmánya, a görgős eke forradalminak számított: 
a hagyományos eke merev kormánylemezét görgő 
helyettesíti, ezáltal csökkentve a vonóerő- és 
üzemanyag-szükségletet, valamint kevesebb a 
szántás utáni talajmunka is, hiszen a gép tökéle-
tesebben porhanyítja a földet. Lipusz Csabától azt 
is megtudtuk, a jövőben a géppark tovább bővül 
például egy traktorral és egy kombájnnal is.

A Filharmónia Magyarország szervezésében idén 
immár harmadik alkalommal szólaltak meg az or-
gonák augusztus 7-én a rendezvényhez csatlakozó  
településeken azzal a céllal, hogy széles körben 
megismertessék a nagyközönséggel a hangszerek 
királynőjét. Mezőkövesden Franz Schubert Litania, 
Henry Purcell Cebell és Pierre Kunc Offertoire Sur 
Deux című szerzeménye is megszólalt a Szent 
László templom orgonáján Mozer János karnagy 
előadásában.

Mozer János karnagy örvendeztette meg
a hallgatóságot orgonajátékával az Orgonák 

Éjszakája program keretében.

Lélekemelő
dallamok

A Zrt. egyik fontos feladata a zöldfelületek 
gondozása és a parkrendezés, melyről egy 
korábbi lapszámunkban olvashattak rész-
letesen. A másik jelentős terület a helyi 
zöldség és használtcikk piac üzemeltetése. 
Az élelmiszercikk piacon többféle lehetőség 
is van árusításra: a csarnokon belül asztalról, 
üzlethelyiségből, illetve pavilonból is kínál-
hatják árujukat az eladók. A csarnokon kívül 
földről, saját asztalról, illetve gépjárműből is 
lehet értékesíteni virágot és palántát.
– Szerencsére kihasznált a létesítmény, a nem 
zárt térben történő vásárlás felértékelődött a 
pandémia alatt. A legnagyobb forgalom reggel 
6 és 9 között generálódik. Összesen csarnokon 
belül 166 asztal, 18 pavilon és 8 üzlethelyiség 
található. Ezen felül 6 hús- és hentesárut for-

A Mezőkövesdi Városgazdálkodási Zrt. 
számos városüzemeltetési feladatot lát el 

a zöldfelületek rendezésétől a buszközleke-
désen át a piacok üzemeltetéséig.

A piactól a tanuszodáig

A kerékpárosok Nyíregyházától tekertek Mezőkövesdre augusztus 17-én, a résztvevőket a Hajdu Ráfis János 
Mezőgazdasági Gépmúzeumban fogadták az esti beérkezést követően frissítővel és ajándékcsomaggal. A 
túra célja a határon inneni és határon túli magyarság jelképes egyesítése, a célhelyszínre, Budapestre 12 
irányból érkeztek biciklis csapatok. A városunkban megszállt csoport tagjai a Vereckei-hágótól indultak és 
további résztvevőkkel együtt érkeztek meg a fővárosba az augusztus 20-ai ünnepségre.

Városunk volt az Otthonról Haza! Nemzeti Összetartozás Túra egyik befutó helyszíne.

Összetartozást erősítő bicikli túra

galmazó, 1 termelői savanyított árut értékesítő 
üzlet, 1 borszaküzlet és egy pékség található 
a benti részen. Csarnokon kívül nincsenek 
ennyire definiálva a helyek, de nagyjából 
félszáz árusnak tudunk itt is helyet biztosítani 
– mondta el Szabó János, a Mezőkövesdi Város-
gazdálkodási Zrt. vezérigazgatója. A használt 
cikk piacon szintén adott a szabad levegőn 
történő vásárlás, így ez a piac is látogatott. 
Itt 80%-os a bérelt helyek száma, az állandó 
bérlettel rendelkező árusítók száma 30 feletti. A 
vállalat feladata, hogy biztosítja és koordinálja 
a helyi autóbusz közlekedést is. – Mezőköves-
den a helyi buszközlekedést a Volánbusz Zrt.-t 
alvállalkozóként bevonva bonyolítjuk. Társasá-
gunk két autóbuszt üzemeltet a Volánbusz által 
a feladatra rendelkezésre bocsájtott gépjármű 
állomány mellett – tudtuk meg Szabó Jánostól.

A cég feladatkörébe tartozik a tanuszoda 
üzemeltetése is, a létesítményben a pandémi-
ás időszak során a szükséges karbantartási 
munkálatokat elvégezték.

D. A.

B. K.

D. A.

hmzs

D. A.

Kazárné Kalber Nikolett
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A 7. helyet foglalja el a Mezőkövesd Zsóry FC
öt fordulót követően az OTP Bank Ligában.

Labdarúgóink két győzelemmel,
egy döntetlennel és két vereséggel állnak. 

ZTE A Pakson aratott 3-2-es 
győzelem után a Zalaegerszegi TE 
FC ellen lépett pályára együttesünk 
augusztus 7-én hazai környezetben. 
A rendkívül izgalmas, négy kiállítást 
hozó meccsen 3-2-es győzelmet 
aratott csapatunk. A találkozó előtt 
gyászszünettel emlékezett a klub 
Dr. Maár Róbert csapatorvosra, aki 
május 19-én tragikus hirtelenséggel 
távozott közülünk.

Remekül kezdődött a mérkőzés, 
ugyanis Jurina közeli fejesével már az 
első negyedóra végén előnybe került 
a Mezőkövesd. Az első játékrész rá-
adásában Cseri 11-esből megduplázta 
az előnyt, így labdarúgóink két góllal 
vezettek a szünetben. Fordulás után a 
vendégek játszottak fölényben és a 67. 
percben szépítettek, Skribek beadását 
követően Koszta fejelt a hálóba, majd 
újabb két perc elteltével Koszta elő-
készítése után Serafimov lőtt laposan 
a kapuba. A győztes gólt Besirovic 
szerezte a 83. percben, a középpályás 
egy szabadrúgás után 19 méterről 
bombázott a jobb alsó sarokba. A 
találkozón négy kiállítás történt, hazai 
oldalon Drazic, a vendégektől pedig 
Kálnoki-Kis, Bobál és Waltner Róbert 
vezetőedző kapott piros lapot.

FRADI A bajnoki címvédő Ferencváros 
vendégeként augusztus 14-én lejátszott 
találkozó nagyszerűen indult együt-
tesünk szempontjából, hiszen már a 7. 
perc elején megszereztük a vezetést; 
egy remek jobb oldali akció végén 
Nagy D. érkezett tökéletes ütemben 
Besirovic beadására és néhány lépés-
ről a hálóba fejelt. A ráadásban két 
perc alatt fordított a Ferencváros, előbb 
Botka beadása után Boli lőtt közelről a 
hálóba, majd Zubkov átadása után Mak 
helyezett 7 méterről a bal alsó sarokba, 

így a zöld-fehérek vonulhattak előnnyel 
a szünetre. A második játékrész felénél 
Pillár 16-oson belüli szabálytalan 
mozdulatáért a játékvezető 11-est ítélt, 
amit Uzuni magabiztosan értékesített. 
A szépítésért küzdő csapatunk a 94. 
percben újabb gólt kapott, egy előrevá-
gott labdára Boli csapott le, a támadó 
szép mozdulattal Antal fölött a hálóba 
emelt, így a fővárosiak 4-1-re győztek.

GYIRMÓT Az újonc Gyirmót FC Győr 
augusztus 22-én látogatott városunk-
ba. Az összecsapás előtt Cseke Benjá-
mint köszöntötték, aki a Ferencváros 
elleni bajnoki találkozón lépett pályára 
100. alkalommal a magyar élvonalban. 
A középpályás egy 100-as feliratú mezt 
és ajándékcsomagot vett át Hagyacki 
Józseftől, a Mezőkövesd Zsóry FC 
ügyvezetőjétől. Az első negyedóra 
végén Herjeczki, nem sokkal később 
a túloldalon Jurina előtt adódott 
gólszerzési lehetőség, de a kapusok, 
a gyirmóti Hársfalvi és csapatunk 
hálóőre, Piscitelli hárítani tudtak. A 
második játékrészben többek között 
Vutov, Martínez Torres és Cseke is 
megszerezhette volna a győztes gólt, 
de a helyzetek kimaradtak, így 0-0-s 
döntetlennel zárult a találkozó.

KISVÁRDA Csapatunk augusztus 28-
án a listavezető Kisvárda Master Good 
vendégeként lépett pályára, amely a 
200. élvonalbeli meccse volt együt-
tesünknek. A találkozó a hazaiaknak 
sikerült jobban, Mesanovic a 34. perc-
ben, míg Navrátil a 65. percben talált 
a kapuba, így a mérkőzés 2-0-s hazai 
sikerrel zárult. Az összecsapáson Hej 
kiállítása miatt 35 percig emberhát-
rányban játszottak a szabolcsiak.

A Mezőkövesd Zsóry 5 forduló után 
a tabella 7. helyén áll 7 ponttal. 

IGAZOLÁS Héctor Martínez Torres sze-
mélyében spanyol belső védőt igazolt 
a mezőkövesdi klub. A 26 esztendős 
labdarúgó 2005 nyarán az RSD Alcalá 
együttesétől a Real Madrid csapatához 
igazolt, pályafutásának jelentős részét 
a spanyol sztárklub alkalmazásában 
töltötte. A játékos egy megszakítással 
11 évig erősítette a madridi klubot, 
miközben két évig, 2009 nyarától 2011 
nyaráig a Rayo Vallecano csapatánál 
pallérozódott. A madridi klub U19-es 
csapatában 8 mérkőzésen játszott az 
UEFA Ifjúsági Ligában, a nyolc találko-
zón összesen 640 percet töltött pályán. 
Martínez Torres megfordult még a CD 
Guijuelo, a Recre Granada, valamint a 
ciprusi AEK Larnaca együttesében is.

VÁLOGATOTT Bekerült a magyar 
válogatott világbajnoki selejtező 
mérkőzésekre készülő keretébe Cseri 
Tamás. A kövesdiek csapatkapitányát 
Loic Nego kiesése miatt hívta be Marco 
Rossi szövetségi kapitány. 

MKC: Bajnoki rajt
Szeptember 11-én, a Békés ellen hazai pályán

kezdi meg szereplését az NB I./B-s kézilabda-bajnokságban
a Mezőkövesdi KC felnőtt csapata.

Július 19-én kezdte meg felkészülését együttesünk az előttünk álló sze-
zonra. Az első edzőmeccset a 3. héten játszották le kéziseink, az élvonalban 
szereplő SBS-Eger 32-24-re győzött városunkban augusztus 5-én. Csapatunk 
egy héttel később Salgótarjánban szenvedett 34-29-es vereséget, melyet 
két győzelem követett; a Nyírbátort hazai környezetben 26-23-ra, míg az 
ÓAM-Ózdi KC vendégeként 33-23-ra nyertek Drizner Péter tanítványai. Az 
MKC augusztus 24-én a Kassát, három nappal később a NEKA II. gárdáját fo-
gadta, a szlovák együttes ellen 30-29-es, míg a dunántúli gárda ellen 34-25-
ös győzelmet arattak kéziseink. Csapatunk bajnoki főpróbaként lapzártánk 
után, szeptember 1-jén a DEAC otthonában játszott Liga Kupa mérkőzést. Az 
MKC bajnoki menetrendjét a Stopperben olvashatják.

Bódi Krisztián

bokri

Jurina góllal járult hozzá
a Zalaegerszeg legyőzéséhez

ÚJ EDZŐ Hevesi Tamás lett a második 
csapat vezetőedzője, irányításával 
egy győzelem mellett két döntet-
lent értek el focistáink a megyei I. 
osztályban.

Az 57 esztendős, pro licenc-szel 
rendelkező szakember edzői pálya-
futása során megfordult egyebek 
mellett a REAC, a Rákosmente és a 
Gödöllő csapatainál, míg jelenleg is 
irányítja az EB győztes és 5-szörös 
EB ezüstérmes magyar cukorbeteg 
válogatottat. Hevesi Tamás női 
vonalon is dolgozott, irányította a Fe-
rencváros női csapatát, a Szekszárd 
és a Szentes élvonalbeli futsal csa-
patát, emellett a női U17-es magyar 
válogatott szövetségi edzőjeként 
tevékenykedett.

Együttesünk Mezőcsáton 6-0-ra 
győzött, Mezőkeresztesen 0-0-s, míg 
Alsózsolcán 2-2-es döntetlent ért el. 
A szakember Takács Pétert váltotta a 
kispadon. (Fotó: mezokovesdzsory.hu/
Gál Péter)

Középmezőnyben
csapatunk



12            Mezőkövesdi Újság 2021/10

MOZAIK

1970-ben Nyugat-Európában végre szabad utat kapott az addig tiltott 
női labdarúgás.  Hamarosan Magyarországon is női csapatok szerve-
ződtek. Mezőkövesden az akkori Kismotor- és Gépgyár patronálásával az 
elsők között alakult egy női csapat. Országos bajnokság ekkor még nem 
volt. A főként diáklányokból álló csapat kis- és nagypályán (a környék-
beli településekről beugró diáklányokkal kiegészülve) több mérkőzésen, 
szép számú, lelkes közönség szurkolásával népszerűsítette a sportágat. 
Az edzéseket a Kismotor- és Gépgyár dolgozója, Radványi Mihály (a 
képen) vezette. A diáklányok szétszóródásával 1973-ban feloszlott a 
rövid életű társaság.  Ahogy az lenni szokott, valaki mindig hiányzik 
a fényképről. Ezen a fotón az akkori kispályás csapat magja látható. 
Közel 40 év távlatából nem sikerült mindenkit névvel megnevezni. Akik 
segítségünkre lennének a nevek, a csapat összehozásában, és egy 
találkozón szívesen visszaemlékeznének a régi időkre, kérem, az alábbi 
telefonszámon jelentkezzenek: 06-70/523 1779 (Bulyáki). Köszönet a 
rövid, szép időkért, győzelmekért.

40 éve alakult Mezőkövesd
első női labdarúgócsapata

Köszönetnyilvánítás
A Szent Imre Tagiskola "Szeretettel a Tanu-

lóifjúságért" Alapítványa ezúton mond köszönetet 
mindazoknak, akik 2019-ben a személyi jövedelem-
adójuk 1%-át alapítványunk részére ajánlották fel. 
A befolyt összeg 284.908,- Ft volt.  

Támogatásukra továbbra is számítunk!

Adószámunk: 18406717-1-05
Az Alapítvány Kuratóriuma

Felnőttrészleg Gyerekrészleg

Hétfő ZÁRVA ZÁRVA

Kedd 10 - 18 13 - 17

Szerda 10 - 16 13 - 17

Csütörtök 10 - 16 13 - 17

Péntek 10 - 16 13 - 17

Szombat 8 - 12 8 - 12

Vasárnap ZÁRVA ZÁRVA

Városi könyvtár
őszi nyitvatartása
szeptember 1-től

Ál
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A Mezőkövesdi VG Nonprofit Zrt. keres a Zsóry Gyógy- és 
Strandfürdőbe úszómester, villanyszerelő, vízvezetékszere-
lő, valamint gyógymasszőr munkakörökbe jelentkezőket.

Elvárások: 
• Úszómester: 37/1996. (X. 18.) NM rendelet szerint: Középfokú 
iskolai végzettség és úszómesteri vagy uszodamesteri vizsga
• Gyógymasszőr munkakör betöltéséhez Covid elleni
védőoltás szükséges

Hasonló munkakörben szerzett tapasztalat előnyt jelent.
Bérezés és a szerződés időtartama egyéni megállapodás alapján.
Az önéletrajzokat az info@zsory-furdo.hu e-mail címre várjuk. 

Mezőkövesdi induló
a gokart vb-n

Részt vett a gokart-világbajnokságon a mezőkövesdi
Takács Zoltán, aki csapatversenyben indult. A megméretésnek
az olaszországi Lonato adott otthont július 15-e és 17-e között.

Az idei világbajnokságra két kvótát kapott Magyarország, ennek köszön-
hetően két csapat, köztük a mezőkövesdi sportoló négyese vehetett részt 
az olaszországi vb-n, melyen összesen 45 csapat szerepelt, Kanadától 
– Ausztráliáig. A négyfős csapatokban az indulóknak fejenként minimum 
másfél órát, maximum 4 és fél órát lehetett autóban ülniük, emellett az is 
kikötés volt, hogy a 12 óra alatt legalább 17 pilótacserét kellett végrehajtani.

A Takács Zoltán, Király Zsolt, Illés György, Varga Gábor összeállítású MLB 
Gokart Team, melynek csapatfőnöke Bereczki Norbert a mezőny végén zárt, 
de rengeteg hasznos tapasztalattal gazdagodott a világbajnokságon.

– Én összesen 3 óra 10 percet ültem a gokartban és a befutó rám esett, 
így az utolsó körben végigvittem a magyar zászlót, ráadásul az overál alatt 
rajtam volt egy Mezőkövesd feliratú póló is. Ami a tapasztalatokat illeti, 
a versenyen voltak olyan sportolók, akikkel összeismerkedtem, a francia 
csapat tagjai elmondásuk szerint idén több százezer eurót költöttek a 
versenyzésre. Nekünk a kereteink végesek, ráadásul a világbajnokság 
önköltséges volt, de nem csüggedtünk, mert a résztvevőktől rengeteget 
tanultunk elsősorban a vezetéstechnikát illetően – emelte ki Takács Zoltán, 
aki a jövő évi világbajnoki esélyekről elmondta, hogy egy budapesti csapat 
komoly pontelőnnyel vezet, amit nagy valószínűséggel már nem tudnak 
ledolgozni, viszont 2023-ban szeretnének újra részt venni a vb-n.

 Szeptember 30-ig tekinthető meg az
„Eucharistia vinculum cartatis –

Az Oltáriszentség a szeretet köteléke”
című kamaratárlat a Matyó Múzeumban.

időszaki kiállítás

Bulyáki Ágnes
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Harangszó

szeptember 5–11-ig
ÜDVÖZÍTŐ Gyógyszertár

(Szent László tér 2.)

szeptember 12–18-ig
GLÓRIA Gyógyszertár

(Deák Ferenc u. 1/a)

szeptember 19–25-ig
PATIKAPLUS Gyógyszertár

(a TESCO épületében)

Gyógyszertárak
ügyeleti-készenléti rendje

Szombatonként 8–13 óráig.
A változtatás jogát fenntartják!

Fogászati 
ügyelet 

szeptember 11.
Dr. Roszkos László

Gróf Zichy János u. 10/a

szeptember 18.
Dr. Heéger László

Bajcsy-Zsilinszky u. 2.

szeptember 25.
Dr. Hegyi-Barczi Katalin

Kossuth u. 1.

október 2.
Dr. Jacsó Viktor

Kossuth u. 1.

SZENT LÁSZLÓ EGYHÁZKÖZSÉG
Telefon: 49/313-225; Facebook: Mezőkövesdi Szent László Plébánia

Honlap: www.szentlaszlo-mezokovesd.hu
Szentmisék: Hétfőtől csütörtökig: 7 óra

Pénteken és szombaton: 7 óra, 19 óra. Vasárnap: 7, 9, 11 és 19 óra

JÉZUS SZÍVE EGYHÁZKÖZSÉG
Telefon: 49/500-501; Facebook: jezusszivemezokovesd

Honlap: www.jezusszivemezokovesd.hu
Szentmisék: Hétköznap: 7 óra, 18 óra. Vasárnap: 7 óra, 9 óra, 18 óra

Minden hónap 13-án 12 óra: Engesztelő szentmise

REFORMÁTUS EGYHÁZKÖZSÉG
Telefon: 49/339-018; Facebook: Mezőkövesdi Református Egyházközség

Honlap: www.refegervolgy.com/mezokovesd,
(Gaál István u. 13.) Vasárnaponként 11 óra: Istentisztelet

EGRI GÖRÖGKATOLIKUS SZERVEZŐLELKÉSZSÉG
Telefon: 06-30/296-8844; Facebook: mezokovesdigorogkatolikusok

Szent Liturgia a mezőkövesdi görögkatolikus templomban
(Szőlő u. 27.): minden vasárnap 17 órakor.

Anyakönyvi hírek 
Városunkban július 19. és augusztus 15. között 19 jegyespár

kötött házasságot és 27 halálesetet anyakönyveztek.
Ezek közül az alábbiak járultak hozzá a nevek közléséhez:

Házasságkötés:
Kocsi János – Halász Katalin
Géczi Zoltán – Tőkés Edina

Bukta Ádám – Holczer Alexandra
Molnár Tibor – Paczók Kitti

Bredák Zoltán – Somogyi Ágnes
Guba András Máté – Kubák Tímea

Biró Edmond Imre – Lapostyán Gitta
Pázmándi József – Kiss Júlia

Ádám Tamás – Bayaraa Batchimeg
Tóth Jenő Gábor – Kolozsvári Nóra

Kis Péter – Jacsó Ivett
Paczók János – Bari Viktória

Androvics Balázs Márk – Pap Nikolett

Stopper
SZEPTEMBER 16-19.

CSÜTÖRTÖK-VASÁRNAP
IX.  Őszi Zöldség-Gyümölcs kiállítás 
a Rendezvényközpontban (részletes 

program a 10. oldalon)

SZEPTEMBER 18.
SZOMBAT

XVII. Tour de Mezőkövesd
és V. Mezőkövesd Félmaraton

a Kavicsos-tó és Szabadidőparkban
(részletes program a 2. oldalon)

SZEPTEMBER 18-19.
SZOMBAT-VASÁRNAP 

Kulturális Örökség Napjai

SZEPTEMBER 18-30.
Életmódváltó Hetek

SZEPTEMBER 23.
CSÜTÖRTÖK 10–18 ÓRÁIG

Véradás a Rendezvények házában

Hívogató

SZEPTEMBER 11. SZOMBAT
Mezőkövesd Zsóry FC – MOL Fehérvár 
FC NB I.-es férfi labdarúgó-mérkőzés 

a Városi Stadionban

SZEPTEMBER 11. SZOMBAT 16.30
Encs VSC – Zsóry FC II.

B.-A.-Z. megyei I. osztály felnőtt 
férfi labdarúgó-mérkőzés

az encsi Városi Sportközpontban

SZEPTEMBER 11. SZOMBAT 20.00
Mezőkövesdi KC –

Optimum Solar Békési FKC
NB I./B férfi kézilabda-mérkőzés

a Városi Sportcsarnokban

SZEPTEMBER 12. VASÁRNAP 11.00
Kurityán KSC –

Mezőkövesd Zsóry SE
B.-A.-Z. megyei női labdarúgó-

mérkőzés a kurityáni Sporttelepen

SZEPTEMBER 17. PÉNTEK 20.30
Vecsési SE – Mezőkövesdi

KC NB I./B férfi kézilabda-mérkőzés
a vecsési Városi Sportcsarnokban

SZEPTEMBER 19. VASÁRNAP 11.00
Mezőkövesd Zsóry SE –

TVSE Tiszafüred
B.-A.-Z. megyei női labdarúgó-

mérkőzés a Városi Stadion
kis műfüves pályáján

SZEPTEMBER 19. VASÁRNAP 16.00
Mezőkövesd Zsóry FC II. – Bánhorváti
B.-A.-Z. megyei I. osztály felnőtt férfi 

labdarúgó-mérkőzés
a Városi Stadion műfüves pályáján

SZEPTEMBER 24. PÉNTEK 20.00
Mezőkövesdi KC –Ceglédi KKSE
NB I./B férfi kézilabda-mérkőzés

a Városi Sportcsarnokban

SZEPTEMBER 25. SZOMBAT
MTK Budapest – Mezőkövesd Zsóry 

FC NB. I-es férfi labdarúgó-mérkőzés 
az új Hidegkuti Nándor Stadionban

SZEPTEMBER 25. SZOMBAT 16.00
Bőcs – Zsóry FC II. B.-A.-Z. megyei I. 

osztály felnőtt férfi labdarúgó- 
mérkőzés a bőcsi Sportpályán

SZEPTEMBER 26. VASÁRNAP 11.00
Sajószentpéter SZSE –
Mezőkövesd Zsóry SE

B.-A.-Z. megyei női labdarúgó-
mérkőzés a sajószentpéteri Sportpályán

OKTÓBER 2. SZOMBAT 11.00
Mezőkövesd Zsóry SE –

FC Tiszaújváros
B.-A.-Z. megyei női labdarúgó-

mérkőzés a Városi Stadion
kis műfüves pályáján

OKTÓBER 2. SZOMBAT
Puskás Akadémia FC –

Mezőkövesd Zsóry FC NB I.-es férfi 
labdarúgó-mérkőzés

a Puskás Akadémia Pancho Arénában

OKTÓBER 3. VASÁRNAP 15.00
Mezőkövesd Zsóry FC II. –

MVSC Miskolc B.-A.-Z. megyei I. osz-
tály felnőtt férfi labdarúgó mérkőzés 

a Városi Stadion műfüves pályáján

OKTÓBER 3. VASÁRNAP 20.00
Pick Szeged U21 – Mezőkövesdi KC 
NB I./B férfi kézilabda-mérkőzés

a szegedi Városi Sportcsarnokban

OKTÓBER 10. VASÁRNAP 11.00
Mezőkövesd Zsóry SE –

BSK Alsózsolca B.-A.-Z. megyei női
labdarúgó-mérkőzés a Városi Stadion 

kis műfüves pályáján

szeptember 26 – október 2-ig
FORRÁS Gyógyszertár

(Mátyás király u. 75.)

október 3–9-ig
SZENT LÁSZLÓ Gyógyszertár

(Mátyás király u. 108.)

október 10-16-ig
ÜDVÖZÍTŐ Gyógyszertár

(Szent László tér 2.)
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Álláshirdetés
A Mezőkövesdi Városgazdálkodási Nonprofit Zrt.

munkatársakat keres az alábbi munkakörbe:
– Parkfenntartó:

Feladatok: Zöldterület fenntartási, kezelési munkatípusok és 
feladatok ellátása: favágási, metszési munkálatok, növényül-
tetés, tápanyag-utánpótlás, növényvédelmi munkák, öntözés, 
kapálás, gyomirtás, tereprendezés, zöld- és kommunális 
hulladékgyűjtés, fűnyírás, lombhúzás, zöldterületi útburkola-
tok karbantartása, utcabútorok és játszóterek karbantartása, 
tisztítása, síkosságmentesítés, hóeltakarítás.

Elvárások: Motoros kisgépkezelői képesítés, önálló, megbíz-
ható, elkötelezett munkavégzés, józan életvitel.

Előnyt jelent: B, K, T kategóriás jogosítvány,

A munkakörök bérezése megegyezés szerint történik.

Az állásokra az önéletrajzok leadhatók a Mezőkövesdi Város-
gazdálkodási Nonprofit Zrt. központi telephelyén (3400 Mezőkö-
vesd, Dózsa György u. 2.) munkanapokon 07:00 – 16:30 között.

Az önéletrajzok beküldésére elektronikus útona mezvgrt@t-on-
line.hu e-mail címen van lehetőség.

Érdeklődni a 49/505-140 telefonszámon lehet.

Ssz. Városrész      Az ingatlan címe Hrsz. Megne-
vezés

Terület
(m2)

Területfel-
használás

(tájékozta-
tó adat)

Induló licitár (Ft)

Árverés időpontjaNettó 
induló 
licitár

Áfa összege
Bruttó 
induló 
licitár

1. Mezőkövesd Mezőkövesd,
Balassi Bálint u. 1/A 200/93 ingatlan 875 LKE 2.1 5.693.000 1.537.110 7.230.110 2021. szeptember 23. 

(csütörtök) 14.50 óra

2. Mezőkövesd Mezőkövesd,
Balassi Bálint u. 1/B 200/94 ingatlan 875 LKE 2.1 5.693.000 1.537.110 7.230.110 2021. szeptember 23. 

(csütörtök) 15.10 óra

3. Mezőkövesd Mezőkövesd,
Barack u. 81. 6198 ingatlan 1010 LKE 1.1 5.813.000 1.569.510 7.382.510 2021. szeptember 23. 

(csütörtök) 15.30 óra

MEZŐKÖVESD VÁROS ÖNKORMÁNYZATA A KÉPVISELŐ-TESTÜLET
50/2021. (III. 24.) HATÁROZATA ALAPJÁN AZ ALÁBBI BEÉPÍTETLEN TERÜLET MEGNEVEZÉSŰ 

INGATLANOKAT JELÖLTE KI NYÍLT ÁRVERÉS ÚTJÁN TÖRTÉNŐ ÉRTÉKESÍTÉSRE

Az árverés helyszíne: Mezőkövesd, Mátyás Király út 
114. emeleti nagytanácskozó terem.

Az árverési letéti díj összege az induló bruttó 
kikiáltási ár 10%-a. Az induló licitár bruttó összege 
10%-ának megfelelő összegű letéti díjat Mezőkö-
vesd Város Önkormányzata OTP Bank Nyrt.-nél 
vezetett 11734107-15350071 számú költségvetési 
elszámolási számlájára kell átutalni. 

A licitlépcsők tételes összegét a bruttó kikiáltási 
ár alapulvételével bruttó 200.000 Ft-ban állapítja 
meg az önkormányzat.

Az ingatlanokat az Önkormányzat 10 éves elidegení-
tési tilalommal értékesíti, mely jog az ingatlan tulajdoni 
lapjára bejegyzésre kerül. Vevő köteles 2 éven belül az 
építkezést megkezdeni, illetve 5 éven belül a megépült 

ingatlan jogerős használatbavételi engedélyével 
rendelkeznie kell /licitáló, mint későbbi vevő(k) 
nevére szóló/. Licitálni kizárólag saját nevében, illetve 
meghatalmazott útján lehetséges. Egy személy több 
telekre licitálhat, de csak egy telket vásárolhat meg. 
Vevő a vételárat az adásvételi szerződés megkötésétől 
számított 8 napon belül köteles egyösszegben átuta-
lással teljesíteni Mezőkövesd Város Önkormányzatá-
nak bankszámlájára. Az Önkormányzat a vételár teljes 
kiegyenlítéséig kiköti a tulajdonjog fenntartását és a 
teljes vételár meg nem fizetése esetén a tulajdonjog 
megtartása mellett az elállási jogot. Az adásvételi szer-
ződés elkészítésének ügyvédi költsége, a tulajdonjog 
változás ingatlan-nyilvántartásban történő átvezetésé-
nek költségei, illetve az ingatlanok közművekre történő 
csatlakozásának költségei Vevőt terhelik.

 A nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény 
14. § (2) bekezdése alapján önkormányzat tulajdoná-
ban lévő ingatlan értékesítése esetén a Magyar Álla-
mot minden más jogosultat megelőző elővásárlási jog 
illeti meg, amennyiben a helyi rendeletben meghatá-
rozott értékhatár feletti (a Rendelet szerint ez bruttó 25 
millió Ft) nemzeti vagyon 20%-át elérő vagyon kerül 
átruházásra. Fentiek alapján bruttó 5 millió Ft feletti 
vételár esetében a szerződéskötés előtt a Magyar 
Állam részére az ingatlant fel kell ajánlani, szerződés 
csak akkor köthető amennyiben a lemondásról szóló 
nyilatkozat megküldésre kerül. 

További információ kérhető: Mezőkövesdi Közös 
Önkormányzati Hivatal Mezőkövesd, Mátyás király u. 112. 
Telefon: (49) 511-536; 511-540

Most induló
tardi asztalos műhelybe
elsősorban nyílászáró

gyártásban jártas
üzemvezetőt és asztalos

szakmunkásokat keresünk.

Érdeklődni
a 06 20 3276 875-ös

számon lehet!
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Fizetett hirdetés
Fizetett hirdetés

Sopronkövesdi aranyérem
Vendéggyőzelemmel zárult a II. Kövesdek

Találkozója keretében megrendezett
kispályás focitorna augusztus 15-én.

A sportprogramon négy csapat, a házigazda Mezőkövesd mellett 
Sopronkövesd, Kiskövesd és Nagykövesd vett részt. A megméretést 
Tállai András, térségünk országgyűlési képviselője, a Mezőkövesd 
Zsóry FC elnöke nyitotta meg. 

A tornán összesen hat mérkőzést játszottak le a csapatok, amelyet a 
Sopronkövesd nyert meg 5 ponttal, a 2. helyet a Mezőkövesd együttese 
szerezte meg Kiskövesd és Nagykövesd előtt.

A torna végén a kupákat, okleveleket Tállai András adta át a résztve-
vőknek, akik Hagyacki Józseftől, a Mezőkövesd Zsóry FC ügyvezetőjétől 
különdíjat kaptak, városunk önkormányzata nevében pedig Vámos Zoltán 
alpolgármester adott át ajándékcsomagot az aranyérmeseknek. bokri
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